
Agenda MR vergadering IKC De Kroon, 25 november 2024 
Start: 15.30 uur 

Plaats: Teamkamer. 
 
 
Notulen vorige vergadering 
Goed gekeurd  
 
Verkiezingen 
Er zijn geen aanmeldingen. Eva wil het schooljaar nog afmaken en daarna stoppen. 
Het plan is om rond maart/april een melding uit te zetten aan ouders dat men kan aansluiten.  
En dat er een mogelijkheid is om een keer mee te kijken/te snuffelen.  
In de melding kunnen Anja, Eva en Arina een stukje schrijven met hun motivatie van 
aansluiting MR. De vraag om tekst te schrijven wordt gesteld aan Karin.  
Tijdens overleg 3 maart kan het stukje bekeken worden en dan eruit.  
 
Vanuit notulen: Gezonde voeding  
Warme maaltijd gaat niet door, ivm te veel werk (geen vaste ouders) 
Alternatief: vanuit bakker gesmeerde broodjes. Vraag ligt bij de Bakker.  
Vrijwilligersbeleid? Mogelijk vrijwilligers vergoeding.  
 
Vanuit notulen: Traktaties 
Zitten nu in welbevinden: pedagogisch klimaat.  
Prima zoals het nu is. Stimuleren: gewoon is goed genoeg, richtlijn 1 snoepje of 1 cadeautje. 
Vanuit OR wordt meer gedacht aan iets minder snoep bij bijvoorbeeld activiteiten als 
lichtjesavond.  
 
Punten vanuit de directie. 

- Verbeteren rekenresultaten. Kijken waar de kinderen zijn en wat de groep nodig heeft 
ipv gewoon doen wat in het boek staat. Pas doelen en lessen aan, aan de groep. Per 
doel kijken welke groep kinderen uit de klas welke begeleiding nodig heeft.  

- Hoe beter weergeven per jaar. Waren veel doelen.  
- Risico's inventariseren elk jaar 1 x. De MR moet na inventarisering ingelicht worden.   

In januari kijken met MR naar veiligheid. Hoe voelt men zich, het gebouw, tafels, 
juiste hoogte etc. 1x per 4 jaar is verlpicht. Quickscan elk jaar; hoe team zich voelt.  

- Professionele samenwerking. Verschillende samenwerkingen binnen school. Hoe 
met verschillende partijen kijken hoe goed samenwerken; wie doet welk stukje. 
Gespecialiseerde hulp is nog ver weg. Er is een lijst met namen: lijnen zijn korter en 
er kan beter doorverwezen worden.  

 
Rondvraag en sluiting 

- Arina: Ouders vragen naar hoe eigen bijdragen ouders wordt gespendeerd. Willen 
graag toelichten (worden vergelijkingen gemaakt met andere scholen in de buurt).  
Navraag Michiel of Eva voor bedrag (OR). Grootste gedeelte ouders heeft betaald.  

- Arina: Ouders vragen naar mogelijkheid schoolzwemmen. 
Vroeger werd vergoed door gemeente, nu niet. Kost veel tijd. Nu geen tijd meer.  

- Eva; heeft iedereen nagedacht over een of meerdere speerpunten voor dit jaar? Idee 
vanuit mij zou zijn te onderzoeken hoe we het vrijwilligersbeleid op school (anders) 



kunnen vormgeven, kijkend naar hoe ouders hierin staan, wat school nodig heeft en 
vooral wat van toegevoegde waarde voor het onderwijs van de kinderen is. 
Arina was afwezig toen dit onderwerp waarschijnlijk dieper werd besproken.  

 


